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Hrvatski planinarski savez 
Kozarčeva 22, 10000 Zagreb 
 
 

 
ZAKLJUČCI I ODLUKE 

21. sjednice Izvršnog odbora HPS-a 
održane 6. ožujka 2023. 

 
 
 

1. Verifikacija zapisnika 20. sjednice IO HPS-a 23. 1. 2023. 
IO jednoglasno verificira predloženi zapisnik 20. sjednice IO HPS-a. 

 
2. Informacije o realizaciji odluka i zaključaka 20. sjednice IO HPS-a 

Izvješće o realizaciji odluka i zaključaka prethodne sjednice IO HPS-a upućeno je svim članovima IO HPS-a te je 
svim članovima dostupno na zajedničkoj komunikacijskoj računalnoj platformi Wix. 
 

3. Informacije o obvezama koje proizlaze iz Zakona o sportu i drugih propisa 
Članove IO HPS-a upoznati su s organizacijskim i administrativnim obvezama koje za HPS proizlaze iz raznih 
zakona i podzakonskih akata, a koje su u značajnom porastu i utječu na cjelokupno poslovanje. Osim obveza 
koje su propisane Statutom i koje Savez ima prema svojem članstvu, HPS je također obveznik samoprocjene 
financijskog upravljanja i poslovanja, sastavljanja i objavljivanja revizijskog uvida, obračuna i plaćanja poreza 
na dobit, javne nabave, zaprimanja e-računa u javnoj nabavi, dostavljanja podataka u Informacijski sustav u 
sportu, sastavljanja godišnjeg izvješća o provedbi Zakona o pravu na pristup informacijama i prikupljanja i 
čuvanja dokumentarne i arhivske građe. Dodatna obveza je i provedba i izvješćivanje o projektu Sigurna i 
održiva planinarska infrastruktura, u kojem su također preuzete velike odgovornosti i obveze na više razina. 
Sve to predstavlja znatno povećanje opsega i odgovornosti poslovanja. 
Zakonom o sportu koji je u primjeni od 1. 1. 2023. definirano da su nacionalni sportski savezi nositelji određenih 
javnih ovlasti, pa kao tijela javne vlasti imaju i druge obveze koje se odnose na organiziranje natjecanja, 
uređenja statusa i licenci natjecatelja i stručnih kadrova u sportu i slično. U vezi s time HOO-a je zatražio od 
Ministarstva turizma i sporta odgovor jesu li nacionalni sportski savezi postali i obveznici primjene Uredbe o 
uredskom poslovanju kojom su za tijela javne vlasti određene zadaće korištenja informacijskog sustava za 
uredsko poslovanje te klasifikacija i urudžbiranje dokumenata, obveza objave općih akata u Narodnim 
novinama i drugo. Na ta pitanja još se čeka odgovor a navedeno mišljenje bit će osnova za daljnje postupanje. 
Sa strane HPS-a zatraženo je Ministarstva turizma i sporta utvrđivanje što se smatra stručnim kadrovima u 
sportu „planinarstvo“, a za koje bi bilo potrebna odgovarajuća kineziološka osposobljenost. Izgledno je da će 
obveza angažiranja stručnog kadra biti određena za našu natjecateljsku sportsku granu „ledno penjanje“, dok 
se za „planinarenje“ i „alpinizam“ može očekivati da će biti izuzeti. Za sve klubove i natjecatelje koji se natječu 
u natjecateljskoj sportskoj grani „ledno penjanje“ obveza je dostava podataka prema HPS-u, a također i 
obavljanje zdravstvenih pregleda sukladno uvjetima iz Zakona o sportu. Bit će također potrebno izraditi i 
donijeti opći akt o sustavu natjecanja. Nova obveza je i unos podataka o sportašima i klubovima u Nacionalnom 
informacijskom sustavu u sportu, a koji djelomično zamjenjuje nekadašnji Registar sportskih djelatnosti, koju 
su vodile jedinice lokalne samouprave. 
Izvršni odbor ukazuje da je Komisija za alpinizam obavezna redovito prikupljati i u Ured HPS-a na zahtjev 
dostaviti podatke o svim sportašima (ime, prezime, OIB, ime kluba) koji sudjeluju u pripremama i natjecanjima 
radi ispunjenja obveze Saveza da unese i ažurira podatke o sportašima u Informacijski sustav o sportu. 
Upozoravaju se Komisija za alpinizam i sportaši da na natjecanjima mogu sudjelovati isključivo članovi 
registrirani kao sportaši, a koji moraju imati liječničku potvrdu sukladno Zakonu o sportu. Izvršni odbor poziva 
Komisiju za alpinizam da pripremi i Izvršnom odboru dostavi prijedlog Pravilnika o sustavu natjecanja. 
 

4. Informacije i analiza o financijskom poslovanju HPS-a 
U radnim materijalima članovima IO HPS-a članovi IO HPS-a primili su nacrte prijedloga Financijskog izvješća za 
2022., prijedloga izmjena i dopuna (rebalans) Financijskog plana za 2023., prijedloga Financijskog plana 2024. i 
prijedloga Programa rada za 2024. Te dokumente prema Statutu priprema Izvršni odbor a usvaja Skupština 
Saveza. Iako do sjednice Skupštine još ima vremena za dorade i usvajanje prijedloga tih dokumenata, 
dogovoreno je da zbog značajnijih povećanja planiranih veličina koje će biti potrebno unijeti u financijske 
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planove za 2023. i 2024., Izvršni odbor sada započne raspravu o toj temi kako bi se mogli čim kvalitetnije 
prirediti ti dokumenti odnosno planirati i usmjeriti ulaganja u ovoj i idućim godinama. 
Na sastanku je data sažeta analizu prihoda i rashoda u proteklim godinama uz projekcije za 2023. i 2024. Na 
početku mandata aktualnih tijela Saveza 2019., prihodi i rashodi na godišnjoj razini kretali su se oko 340.000 
eura. U pandemijskim godinama 2020. i 2021., zbog ograničenih mogućnosti za veće aktivnosti, ali i zbog 
prestanka nadležnosti Saveza za sportsko penjanje, bili su ponešto smanjeni prihodi i rashodi ali su ujedno 
ostvareni i značajni viškovi odnosno uštede koje omogućavaju veća ulaganja u idućem razdoblju. Financijsko 
poslovanje u 2022. bilo je rekordno po visini prihoda, a i po ostvarenom saldu. Najveće povećanje proizlazi iz 
projekta i ugovora sklopljenog s Ministarstvom turizma i sporta, a djelomično i iz donacija VKR Group iz Danske 
za planinarsko sklonište Kremenjak na Učki. Budući da je prema sklopljenom Sporazumu o dugoročnoj suradnji 
na uređenju planinarske infrastruktrue izvjesno da će se potpora Ministarstva turizma i sporta za uređenje 
planinarske infrastrukture nastaviti i financijskim planovima potrebno je kvalitetno planirati odgovarajuće 
prihode i rashode. Sve to treba sagledavati i u kontekstu organizacijskih i kadrovskih kapaciteta Saveza, koji s 
takvim poslovanjem i zadaćama postaju još složeniji, dinamičniji i odgovorniji. 
HPS redovito svaku godinu završava pozitivnim poslovnim i financijskim rezultatima a predlaže da se za 
potpuniju sliku napravi i analiza novčanih tokova. Ističe također da je HPS u proteklim godinama sva primljena 
proračunska sredstva namjenski utrošio u cijelosti, a također i da se redovito ostvaruju prihodi od vlastite 
djelatnosti. Prikupljena sredstva predstavljaju kvalitetnu osnovu za ulaganja u idućem periodu koja također i 
dalje treba koristiti namjenski i odgovorno za izvršenje zadaća Saveza sukladno Programu rada. 
Sve članovi Izvršnog odbora pozvani su da u vremenu do iduće sjednice pregledaju i analiziraju pripremljene 
materijale, potrebe i mogućnosti Saveza te iznesu svoja zapažanja i prijedloge za dorade financijskih planova i 
programa rada, unaprjeđenje poslovanja i za ulaganja u idućem razdoblju. 
 

5. Odluka o provedbi izbora i predlaganju kandidata za tijela HPS-a 
Prema člancima 36. stavak 1, 37., 38. stavak 4, 43. stavak 1 i 45. stavak 1. Statuta HPS-a Izvršni odbor raspisuje 
izbore za predsjednika, dopredsjednika, predsjednika Izvršnog odbora, članove Nadzornog odbora i članove 
Suda časti. Punopravnim članicama HPS-a uputit će se poziv da do 20. travnja 2023. na adresu HPS-a pošalju 
pojedinačne kandidature za predsjednika, dopredsjednika, predsjednika Izvršnog odbora, članove Nadzornog 
odbora i Suda časti. Uz pečatom i potpisom odgovorne osobe planinarske udruge ovjeren prijedlog kandidata 
za neku od navedenih dužnosti potrebno je priložiti potpisanu izjavu predložene osobe o prihvaćanju 
kandidature i kratak planinarski životopis, a uz prijedlog kandidata za predsjednika, dopredsjednika HPS-a i 
predsjednika Izvršnog odbora potrebno je dostaviti i obrazloženje. Pregled prispjelih prijedloga obavit će 
Komisija za statutarnu, kadrovsku i normativnu djelatnost. O prispjelim prijedlozima kandidata za tijela HPS-a 
punopravne članice HPS-a bit će obaviještene u roku 7 dana po isteku roka za dostavu prijedloga. 
Imajući u vidu uspješan rad i postignuća u proteklom razdoblju, kao i popis i opis poslova i zadaća tijela i 
dužnosnika HPS-a, Izvršni odbor HPS-a Skupštini HPS-a predlaže za predsjednika Darka Berljaka, člana PDS-a 
Velebit iz Zagreba i za dopredsjednicu Jadranku Čoklica, članica PD-a Ravna gora iz Varaždina. 
 

6. Odluka o nabavi građe, materijala, alata i pribora prema iskazanim potrebama planinarskih udruga za 
uređenje planinarske infrastrukture 
Prema odluci Izvršnog odbora za potrebe provedbe projekta Sigurna i održiva planinarska infrastruktura 
organizirano prikupljanje iskaza potreba za uređenje planinarskih putova i za uređenje planinarskih objekata. 
Glavni tajnik i stručni tajnik za planinarsku infrastrukturu te članovi komisija za planinarske putove i za 
planinarske objekte održali su radi projekta niz radnih sastanaka i konzultacija te u brojnim kontaktima i 
prilikama pružali planinarskim udrugama i zainteresiranim pojedincima informacije o projektu i projektnim 
aktivnostima, načinu prijave i realizacije, o prihvatljivim troškovima i brojnim drugim povezanim temama. 
Također su se dodatno poticale udruge da kroz planiranje aktivnosti i iskazivanje potreba pristupe rješavanju 
nekih prepoznatih i prioritetnih izazova na putovima i objektima. Službeni poziv na iskazivanje potreba bio je 
objavljen na web stranici HPS-a s detaljnim objašnjenjem i uputama, a također upućen elektroničkom poštom 
i pisanom poštom. Svoje potrebe za uređivanje planinarskih putova iskazale su 75 udruge, a 38 upravitelja 
iskazalo je potrebe za uređenje ukupno 41 objekta. Prikupljeni podaci su sistematizirani uz provjeru i 
konzultacije s nadležnim komisijama i predstavnicima MINTS-a. 
Prijedlog raspodjele bio je uoči sjednice upućen članovima Izvršnog odbora, a na sjednici su analizirani statistički 
i financijski pokazatelji o iskazanim i prihvatljivim potrebama upravitelja putova i objekata. Osim potpore za 
nabavku građe, materijala, pribora, alata, projekt ima i druge važne stavke koje traže intenziviniji angažman, 
prvenstveno u pogledu edukacije markacista. 
Hrvoje Gold smatra da je to velik posao te navodi da su markacisti dobro informirani i upućeni u svoje zadaće. 
Napominje da se u ovoj godini planiraju četiri tečaja za markaciste, seminar o obnovi znanja te da Komisija 
prikuplja i obrađuje podatke te rješava brojna pitanja vezana uz status i stanje pojedinih putova. Također iznosi 
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zapažanje da s obzirom na opseg i kompleksnost poslova vezanih uz planinarske putove nema dovoljno članova 
koji su se spremni angažirati u Komisiji za planinarske putove. Komisija planira kontinuirano provoditi edukacije 
i pružati informacije udrugama i markacistima. 
Robert Loher pojašnjava i podupire prijedlog raspodjele i korištenja sredstava za uređenje planinarskih 
objekata te naglašava da se Komisija osobito angažirala i usmjerila na utvrđivanje stanja i potreba za uređenje 
četiriju objekata (Dom HPS-a, Ograđenica, dom Bijele stijene u Tuku, dom Miroslav Hirtz u Jablancu). Komisija 
je izradila odgovarajuće troškovnike. Robert Loher ukazuje da neke aktivnosti zbog objektivnih razloga 
najvjerojatnije neće sve biti moguće izvesti ove godine. Navodi ocjenu da dom Bijele stijene u Tuku ima 
planinarski potencijal i da perspektivu tog doma treba sagledati i u širem kontekstu. 
Sve što se nabavlja iz sredstava projekta Sigurna i održiva planinarska infrastruktura i iz vlastitih sredstava 
postaje i ostaje imovina HPS-a, kako je definirano ugovorom, s time da će se dio alata i pribora ustupiti na 
društvima na dugotrajnu posudbu, dok će se dio izdavati na revers prema potrebama planinarskih udruga. 
Izvršni odbor jednoglasno odobrava provedbu nabave i distribuciju potrebne građe, materijala, alata i pribora 
prema iskazanim prihvatljivim potrebama planinarskih udruga za uređenje planinarske  infrastrukture u skladu 
s uvjetima projekta Sigurna i održiva planinarska infrastruktura. Popis  udruga koje su iskazale potrebe objavit 
će se na web stranici HPS-a, a sa svakom od njih  međusobni odnosi i obveze u provedbi planiranih aktivnosti 
regulirat će se ugovorom. 
 

7. Odluka o nastavku uređenja Doma HPS-a 
U proteklim godinama izvršeno je uređenje prostora na prvom katu Doma HPS-a (soboslikarski, parketarski, 
električarski i drugi radovi, namještaj) te prostorije u prizemlju koja se koristi za arhiv. Zamijenjena je vanjska 
stolarija i sanirana izolacija u potkrovlju. Na prošlom sastanku IO-a inicirano je da se u 2023. godini organiziraju 
i provedu soboslikarski, vodoinstalaterski i keramičarski radovi u Domu HPS-a (sanitarni čvor, hodnik, stubište, 
velika dvorana, čajna kuhinja) te su Komisija za planinarske objekte i zaposlenici Ureda HPS-a zaduženi da 
pripreme troškovnik zadnje faze radova uređenja Doma HPS-a te da u dogovoru s predsjednikom IO HPS-a 
upute poziv na dostavu ponuda i Izvršnom odboru predlože odabir najbolje ponude. Komisija za planinarske 
objekte napravila je snimak stanja, nacrt i troškovnik za pokretanje nabave za izbor izvođača.  
Izvršni odbor jednoglasno donosi odluku o odabiru ponude građevinskog obrta Šokčević-gradnja za radove 
uređenja Doma HPS-a prema troškovniku koji je priredila Komisija za planinarske objekte.  
 

8. Odluke o pripremi aktivnosti u povodu 150. obljetnice hrvatskog planinarstva 
Darko Grundler i Alan Čaplar sažeto izvješćuju o pripremnim aktivnostima za obilježavanje 150. obljetnice 
organiziranog planinarstva u Hrvatskoj: 
- Planinarska obilaznica Dinara. Komisija za planinarske putove je u suradnji s planinarskim društvima s 

prostora Šibensko-kninske županije izvršila pripremne radnje i započela s aktivnostima na uspostavi 
Planinarske obilaznice Dinara. Planirano je da obilaznica ima 15 kontrolnih točaka na potezu od Knina do 
Kijeva, uključujući vrh Dinare i najznačajnije planinarske objekte na tom području. U idućih godinu dana 
uredila bi se i opremila žigovima trasa obilaznice te pripremio dnevnik i značka. Komisija predlaže izgled 
znaka u obliku trokuta, s istaknutim stiliziranim slovom D i natpisom „Planinarska obilaznica Dinara“. 
Uređenje planinarskih putova izvršit će se u okviru projekta „Sigurna i održiva planinarska infrastruktura“. 

- Domaćinstvo skupštine EUMA-e 2024. Uoči Skupštine EUMA-e u Leedsu (UK) EUMA je HPS-u poslala opće 
upute za organizaciju sjednice Skupštine EUMA-e. U skladu s navedenim potrebno je prirediti inicijalni plan 
te obaviti rezervaciju hotela i prostora za Skupštinu EUMA-e. Kontaktiralo se s Bluesun Alan Hotelom u 
Starigradu Paklenici a ostvaren je i kontakt s Javnom ustanovom Nacionalni park Paklenica u pogledu 
korištenja prostora Parka u Starigradu kao i Podzemnog grada Paklenice i drugih sadržaja. Najveći izazov 
predstavljat će logistika prihvata delegata, koja uvelike zavisi od reda letenja u Zračnoj luci Zadar, kao i 
specifičnosti prostora Podzemnog grada Paklenice za održavanje Skupštine EUMA-e. 

- Film podovom 150. obljetnice planinarstva u Hrvatskoj. S tri međusobno nezavisne producentske kuće 
razgovaralo se o mogućnosti izrade prigodnog filma i/ili serijala za potrebe HPS-a a također i za potrebe 
šire promidžbe planinarstva. Iz navedenih razgovora razvidno je da producenti imaju pristup i očekivanja 
koja nisu kompatibilna s potrebama i mogućnostima HPS-a. Snimanje bi iziskivalo i vrlo visoke financijske 
izdatke te znatni organizacijski angažman. Razvidno je također da bez osiguranog otkupa serije od strane 
HRT-a nije moguće zatvoriti financijsku konstrukciju. 

Odobrava se aktivnost pripreme Planinarske obilaznice Dinara i pripreme Skupštine EUMA-e prema uputama i 
dogovoru s vodstvom EUMA-e. Zadužuju se Komisija za promidžbu i izdavaštvo i glavni tajnik HPS-a da za 
produkciju obljetničkog filma potraže rješenje koje bi bolje odgovaralo potrebama i mogućnostima HPS-a. 
 

9. Informacija i odluka o uključivanju u međunarodni Erasmus+ projekt za unaprjeđenje planinarskog rada s 
osobama s invaliditetom 



 
4 

 

U siječnju ove godine zaprimljena inicijalna informacija o inicijativi Planinske zveze Slovenije - Odbora 
"inPlaninec" za partnerstvo u Erasmus+ projektu kojemu je cilj unaprjeđenje planinarskog rada s osobama s 
invaliditetom. Trogodišnji projekt sadržavat će niz organiziranih aktivnosti u zemljama od Italije do Sjeverne 
Makedonije, uključujući izradu priručnika na svim jezicima partnera. PZS poziva HPS i druge saveze da razmotre 
i izjasne se o svojoj zainteresiranosti za sudjelovanje u svojstvu partnera i da iznesu svoje prijedloge. Zbog niza 
razloga takva je aktivnost dobrodošla i korisna za HPS i njegovo članstvo, a u HPS-u postoje ljudi, iskustva i 
resursi koji omogućuju kvalitetno i svrsishodno sudjelovanje u takvoj vrsti međunarodnog projekta. U HPS-u je 
planinarski rad s osobama s invaliditetom organiziran u Radnoj skupini za osobe s invaliditetom u Komisiji za 
vodiče.  
U pripremi sadržaja Erasmus+ projekta održan je niz elektroničkih sastanaka potencijalnih projektnih partnera 
na kojima su raspravljene potrebe, mogućnosti a također i prednosti i slabosti prošle godine prijavljenog 
projekta vidljive prema evaluaciji projekta od strane nadležnog tijela EU-a. Održan je također i sastanak glavnog 
tajnika, pročelnice Komisije za vodiče i voditeljice Radne skupine za OSI. Kontaktiralo se također i sa EUMA-om 
i ERA-om kojima su dani podaci o planinarskom radu s osobama s invaliditetom u HPS-u. 
Izvršni odbor HPS-a suglasan je da se HPS uključi u Erasmus+ projekt za unaprjeđenje planinarskog rada s 
osobama s invaliditetom. Aktivnost će se provoditi u okviru Radne skupine za osobe s invaliditetom u Komisiji 
za vodiče, koja će sudjelovati u pripremi projekta i predložiti daljnje odluke u vezi s projektom. 
 

10. Informacija o pripremi Dana hrvatskih planinara na Papuku 2023. 
Darko Grundler navodi da je za domaćina Dana hrvatskih planinara 2023. odabran HPD Sokolovac, Požega. Od 
HPD-a Sokolovac zatraženo je da dostavi prijedlog programa i informacije o smještaju i planiranim turama. HPD 
Sokolovac razrađuje prijedlog programa sa središnjem mjestom događanja kod planinarske kuće Lapjak u 
Velikoj te vođenim izletima po Papuku. U pripremi aktivnosti Sokolovac se oslanja na potporu Grada i Turističke 
zajednice Požege i Javne ustanove Park prirode Papuk. U subotu 4. 3. 2023. glavni tajnik Alan Čaplar u Velikoj 
je razgovarao s članovima Upravnog odbora HPD-a Sokolovac o njihovim zadaćama i pripremnim poslovima. 
Alan Čaplar navodi da je tom prilikom ponovno upozorio članove HPD-a Sokolovac na njihove zadaće i rokove 
u pogledu organiziranja Dana hrvatskih planinara te zatražio da Izvršnom odboru žurno dostave plan 
obilježavanja. 
Utvrđuje se da će Izvršni odbor program Dana hrvatskih planinara 2023. odobriti posebnom odlukom te da će 
se svim društvima uputiti poziv i informacije o Danima hrvatskih planinara. 
 

11. Odluka o kriterijima i prioritetima za izdavanje i potporu izdavanju planinarske literature 
Prema zaključku Izvršnog odbora Komisija za promidžbu i izdavačku djelatnost dostavila je pregled kriterija i 
prioriteta za izdavanje i potporu izdavanju planinarske literature. Taj dokument sadrži opće kriterije, dodatne 
čimbenike koji se uzimaju u obzir kod odlučivanja o izdavanju ili potpori izdavanju planinarskih izdanja, a 
također i prioritete prema vrstama izdanja.  
Komisija je utvrdila da Planinarski vodič Premužićeva staza autora Alana Čaplara ispunjava sve navedene 
izdavačke kriterije i da je spreman za izdavanje. Dio naklade otkupit će javne ustanove PP Velebit i NP Sjeverni 
Velebit. 
Izvršni odbor podupire predložene kriterije i prioritete za izdavanje i potporu izdavanju planinarske literature 
te poziva Komisiju za promidžbu i izdavačku djelatnost da ih dopuni i raspravi prema iznesenim zapažanjima i 
prijedlozima. 
Izvršni odbor odobrava izdavanje Planinarskog vodiča Premužićeva staza. 
 

12. Obilježavanje obljetnica povezanih s osnivanjem podružnica HPD-a prije Drugog svjetskog rata 
Na prethodnoj sjednici IO-a otvoreno je pitanje o pojavi da se značajne obljetnice planinarstva koje proizlaze iz 
osnivanja i djelovanja podružnica HPD-a prije Drugog svjetskog rata obilježavaju pod imenima koja objektivno 
ne odgovaraju povijesnim činjenicama a godine i datume osnivanja HPD-ovih podružnica tumače i prikazuju 
kao obljetnice osnivanja pojedinih planinarskih društva organizatora tih proslava. U cilju informiranja članstva 
pripremljen je informativni dokument kojim se planinarske udruge podsjeća na značajne povijesne i tradicijske 
činjenice te ih se poziva da kod planiranja i obilježavanja obljetnica i prigodnih aktivnosti vode računa o 
ispravnom navođenju tih činjenica. 
Izvršni odbor upoznat će planinarske udruge s činjenicama i preporukama za obilježavanje obljetnica povezanih 
s osnivanjem podružnica HPD-a prije Drugog svjetskog rata. Navedene činjenice i preporuke objavit će se na 
web stranici HPS-a. 
 

13. Predstavljanje HPS-a na održanim i idućim skupovima 
U vremenu od prethodnog sastanka IO HPS-a predstavnici HPS-a predstavljali su Savez na sljedećim skupovima: 
• 27. 1. 2023. Obilježavanje 70 godina PD-a Stubičan, Donja Stubica – Darko Berljak 
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• 10. 2. 2023. Skupština SPV Varaždin – Alan Čaplar 
• 11. 2. 2023. Skupština HPD Zrin, Petrinja – Alan Čaplar 
• 17. 2. 2023. Skupština HPD Jastrebarsko – Alan Čaplar 
• 24. 2. 2023. Skupština PD Bundek, Mursko Središće – Jadranka Čoklica 
• 27.  2. 2023. Skupština HOO-a – Vladimir Novak 
• 27. 2. 2023. Obilježavanje 130. obljetnice planinarstva u Sloveniji, PZS – Darko Berljak 
• 4. 3. 2023. Obilježavanje 95. obljetnice planinarstva u Pakracu – Alan Čaplar 
 

Na idućim skupovima Savez će predstavljati: 
• 7. 3. 2023. Obilježavanje 25. obljetnice SAK-a Ekstrem u Makarskoj – Aida Barišić 
• 12. 3. 2023. Pohod HPD Gojzerice povodom Dana grada Požege – Jadranka Čoklica 
• 24. - 26. 3. 2023. Godišnji susret vodstva PZS-a i HPS-a na Pokljuki – Darko Berljak, Jadranka Čoklica, Alan 

Čaplar 
• 6. 5. 2023. – Glavna Skupština EUMA-e u Leedsu (UK) – Alan Čaplar 
 

14. Razno 
• Planiranje idućih aktivnosti. Zadnja sjednica Izvršnog odbora u ovom mandatu planira 24. travnja. Na njoj 

će se napraviti rekapitulacija i analiza rada i ostvarenja u cijelom mandatu te raspraviti i odlučiti o pripremi 
materijala za Skupštinu. Sukladno Statutu predsjednik HPS-a Darko Berljak sazvao je sjednicu Skupštine 20. 
svibnja 2023. u Zagrebu. 

 
 

Glavni tajnik HPS-a         Predsjednik IO HPS-a 
     Alan Čaplar     prof. dr. sc. Darko Grundler 

 
 

 


